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ЗАПИСНИК
са 17. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 07.02.2017 године.
са почетком у 1100. сати

Седница је одржана 07.02.2017. године у Грађевинско-техничкој школи „Неимар“ у Нишу са
почетком у 1100 сати.

Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа
присуствовали су следећи чланови:

1. др Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник Удружења
3. Васко Николов- секретар Удружења
4. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд
5. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд
6. Тања Јоцић Стаматовић - Грађевинска техничка школа“Бранко Жежељ“Београд
7. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица
8. Иван Петровић – Техничка школа „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад.

Седници су присуствовали и:

1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих
2. Ћосић Љиљана - директорка Грађевинско техничке школе „Неимар“ Ниш
3. Иван Марић - директор Техничкe школe „Радоје Љубичић“ Ужице
4. Јовановић Драгослав - Грађевинско техничка школа „Неимар“ Ниш
5. Стипсић Звездан - Грађевинско техничка школа „Неимар“ Ниш

За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са предходне седнице, известилац Васко Николов, секретар Удружења
2. Договор око реализације школских и републичког такмичења - др Станко Матић, Драган

Пантовић;
3. Информација око нових образовних профила - Гојко Бановић ЗУОВ;
4. Увођење дуалног образовања у подручју рада геодезија и грађевинарства - Гојко Бановић

ЗУОВ;
5. Информација у вези сајта Удружења;
6. Текућа питања

Председник Удружења др Станкo Матић  је поздравио  присутне, захвалио се домаћину
Ћосић Љиљана - директорки Грађевинско техничке школе „Неимар“ Ниш,  као и свим запосленима
на указаном гостопримству.

Ћосић Љиљана - директорка Грађевинско техничке школе „Неимар“ Ниш, поздравила



је присутне чланове ИО Удружења, и упознала са ситуацијом везаном за упис ученика у школу, као и
са актуелним проблемима  са бројем ученика.

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање др Станкo Матић, је
предложио дневни ред, који је усвојен једногласно.

АД 1.
Записник са 16 седнице је усвојен једногласно и без примедби.

АД 2.
Председник Удружења др Станкo Матић, је обавестио присутне да je у календару такмичења

који је објављен на сајту Министарстава, дошло до грешке у дисциплинама за такмичење па је уместо
Организације грађења (Технологије грађевинских радова) у четвртом разреду убачен Бетон. Такође је
термин предвиђен за реализацију републичког такмичења 11-13.05.2017. године врло лош јер се у то
време одржава Међународни пољопривредни сајам у Новом Саду, тако да не постоји техничка
могућност смештаја учесника такмичења.

После дуже дискусије донети су следећи закључци:

1. Термини одржавања школског и републичког такмичења:

 Школско такмичење реализовати како и стоји у објављеном Календару
такмичења и смотри ученика средњих школа за школску 2016/17. годину,
односно до краја марта 2017.године

 Републичко такмичење ће се одржати од 25-27.05. (маја) 2017. године у Новом
Саду;

Школско такмичење: Рок за достављање задатака са решењима (у
електронској форми), ранг листи такмичара, као и пријава такмичара је до
15.04.2017. године.

2. Дисциплине за такмичење:

 Теоријске:
- Грађевинске конструкције  (II  разред)
- Статика и отпорност материјала (III разред)
- Примена рачунара у грађевинарству - AutoCAD и ArchiCAD (III разред)
- Бетон (IV разред)
- Геодетска мерења и рачунања (IV разред)
- Математика (IV разред)

 Практичне:
- Керамичар - терацер - пећар
- Декоратер зидних површина
- Монтер суве градње
- Руковалац грађевинском механизацијом

С обзиром на термин републичког такмичења (крај маја), чланови Извршног одбора су
мишљења да није потребно појединачно одређивати области по предметима из теоријских
дисциплина које ће бити на такмичењу.



Задатке за републичко такмичење из теоријских дисциплина ће давати професори са
Грађевинског факултета у Суботици, у сарадњи са Факултетом техничких наука из Новог
Сада.

Задатке за републичко такмичење из практичних дисциплина ће давати ЗУОВ.

АД 3. ( спојене тачка 3 и 4 )
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих,

је информисао чланове ИО Удружења о новостима везаним за подручје рада.
 да Техничар за одржавање објеката који је требао ући у редован систем школске 2017/18.

године, треба да се усклади са стандардом квалификација за Управнике зграда сходно
новом Закону о одржавању стамбених зграда, а који ће урадити Привредна комора
Србије и секторско веће. На тај начин би се могла извршити популаризација наведеног
образовног профила у смислу уписа ученика;

 да се што пре крене са израдом наставног плана и програма за грађевинског техничара
који недостаје након архитектонског техничара;

 да ће се у договору са Развојном агенцијом Аустрије крене у пројекат око трогодишњих
образовних профила (руковалац грађевинском механизацијом);

 такође је информисао чланове ИО Удружења да у контактима са ПКС,има податак да
постоји проблем незаинтересованости грађевинских предузећа за организацијом
састанака везаних за образовање у подручју рада, иако сви „траже“ иновације и нове
образовне профиле;

 проблем увођења дуалног система у трогодишња занимања у грађевинарству је постојећа
законска регулатива уобласти безбедности и здравља на раду, па је једна од могућности
организација практичне наставе у оквиру тренинг центара по узору на аустријски модел
који није класичан дуални систем;

 Завод је предложио, а Министарство прихватило другачији концепт и решења на
релацији  ученик-школа-фирма (предузеће);

Александар Ракићевић, директор ГТШ“Бранко Жежељ“ из Београда да је направљена
иницијатива од стране три школе (Београд, Нови Сад, Ниш), да се уради нови образовни профил под
називом Техничар за еко и одрживу градњу. Након дискусије у којој су учествовали чланови ИО, а на
предлог Гојка Бановића, договорено је да се прво утврде стандарди квалификација за поредложени
образовни профил, да не би дошло до преклапања са АТ. (проширивање АТ неким модулима). Такође
треба обавити разговоре са заинтересованим фирмама ( према наводима директора ГТШ има већ
десетак из земље и иностранства) око садржаја плана и програма за наведени образовни профил

АД 5.
Драган Пантовић, потпредседник Удружења информисао је присутне чланове ИО о

реализацији одлуке о сајту Удружења. Закупљен је домен и хост и неопходно је урадити садржај
сајта, који би након тога био активан и доступан свим члановима Удружења.

Реално је за очекивати да сајт профункционише до краја марта. На тај начин би се олакшала
међусобна  комуникација и побољшало информисање о раду Удружења.

АД 6.
Председник Удружења др Станкo Матић ,  је информисао чланове о стању на текућем рачуну

Удружења, као и о проблемима везаним за плаћање чланарине. Договорено је да се још једном упути
допис свим школама које не измирују своје обавезе да исте измире.

Драган Пантовић, потпредседник Удружења је предложио да се промени висина котизације за
такмичење.



Иван Петровић је предложио да се нарени састанак одржи у марту и да се на њему прецизира
све што је везано за такмичење, али и за остале проблеме.

Након што је дневни ред исцрпљен састанак је завршен у 1420.


